

**PUSAT PENGURUSAN PENYELIDIKAN (RMC)**

**PROGRAM AUDIT DALAM MYRA@2017**

Pada 12 Mac 2018 telah berlangsung Program Audit Dalam *Malaysia Research Assessment 2017 (MyRA@2017)* di *War Room, RMC*. Program ini dilaksanakan bagi memenuhi keperluan pihak Kementerian Pendidikan Tinggi (KPT) bagi proses penilaian dan penarafan data MyRA@2017. Audit dalaman MyRA@ telah dilaksanakan bersama dengan panel audit dalam yang dilantik secara rasmi oleh KPT. Panel audit dalam UTHM diketuai oleh Profesor Dr. Badrul Omar dengan dibantu oleh empat panel lain seperti berikut:

BIL.	NAMA	SEKSYEN
1	Profesor Dr. Badrul Omar (Ketua Audit)	A, B3, B4, E
2	Profesor Ir. Dr. Abdul Aziz Abdul Samad	B1, B2, D, H1
3	Profesor Dr. Hj. Rosziati Ibrahim	F
4	Profesor Madya Dr. Izzuddin Zaman @ Bujang	C
5	Profesor Madya Dr. Nafarizal Nayan	G, H2

Program audit dalam MyRA@2017 melibatkan seramai 40 orang pegawai yang dilantik dan Sekretariat MyRA@ UTHM. Program ini telah dilaksanakan dengan jayanya, bermula dari sesi pembukaan audit, diikuti dengan proses auditan dan diakhiri dengan sesi penutupan oleh Naib Canselor UTHM, Profesor Ts. Dr. Wahid Razzaly. Buat pertama kalinya, laporan audit dalam ini menjadi rujukan penting pihak KPT dalam penilaian awal data MyRA@. RMC selaku Sekretariat MyRA@ UTHM merakamkan setinggi-tinggi penghargaan dan ucapan terima kasih kepada semua Pusat Tanggungjawab (PTj) UTHM yang telah memberikan komitmen serta berjasa dalam menyumbangkan data MyRA@2017. Semoga komitmen dan kerjasama ini akan tetap utuh dan berterusan setiap tahun demi UTHM.



**SESI PEMBUKAAN AUDIT MYRA@2017**



PUSAT PENGURUSAN PENYELIDIKAN (RMC)

PROGRAM AUDIT DALAM MYRA@2017



SESI AUDIT MYRA@2017



PUSAT PENGURUSAN PENYELIDIKAN (RMC)

PROGRAM AUDIT DALAM MYRA®2017

SESI PENUTUP AUDIT MYRA®2017



## PRA-PEMBENTANGAN PERMOHONAN PRGS (KPT) TAHUN 2018

Seramai enam orang penyelidik UTHM telah disenarai pendek oleh pihak Kementerian Pendidikan Tinggi (KPT) untuk sesi pembentangan permohonan Geran Penyelidikan Pembangunan Prototaip (PRGS) pada 03 dan 04 April 2018 di KPT, Putrajaya. Berikutan itu, RMC telah mengadakan dua sesi pra-pembentangan permohonan PRGS bagi tujuan pematapan kertas cadangan penyelidikan. RMC telah mengundang Profesor Madya Dr. Samsul Haimi Dahlan dari Pusat Penyelidikan Elektromagnet Gunaan (EMCentre) dan Dr. Noran Azizan Cholan dari Fakulti Kejuruteraan Elektrik dan Elektronik (FKEE) untuk memberikan tips dan pengalaman selaku penerima dana PRGS terdahulu. Sesi ini telah diadakan pada 29 Mac 2018 dan 01 April 2018 di Research Lounge, RMC. Ketua Penyelidik yang terlibat adalah Profesor Dr. Rosziati Ibrahim (Fakulti Sains Komputer dan Teknologi Maklumat), Profesor Madya Dr. Soon Chin Fhong (FKEE), Profesor Madya Dr. Siti Zarina Mohd Muji (FKEE), Dr. Audrey Huang Kah Ching (FKEE), Dr. Chia Kim Seng (FKEE) dan En. Abdullah Al Rashid Ab Hamid (Fakulti Pengurusan Teknologi dan Perniagaan). Selamat Maju Jaya diucapkan kepada semua penyelidik

